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Saksframlegg 

 

Arkivreferanse: 

Saksbehandler: Kristin Talgø Lund    

Avdeling: 

Ferjefri E39 konferanse våren 2025 

Sakens gang 

Saksnummer Møtedato Utvalg 

05/25 28.01.2025 Vestlandsrådet 

 

 

Sammendrag 

Vestlandsrådet vedtok i 2024 å arrangere en ferjefri E39 konferanse. Arbeidsutvalget 

fikk av Vestlandsrådet mandat til å planlegge konferansen. 

Møre og Romsdal fylkeskommune har tatt på seg ansvaret for ferjefri E39 

konferansen. I møte vil fylkesordfører Anders Riise i Møre og Romsdal, gi en 

statusoppdatering på arbeidet, samt legge fram en skisse til en arbeidsgruppe for 

ferjefri E39 konferansen. 

 

 

Fylkesdirektørens innstilling 

Vestlandsrådet tar saken til orientering. 

 

 

Gunn Claire Westad 

fylkesdirektør 
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Bakgrunn for saken 

Etablering av Vestlandsrådet var i sin tid sterkt knyttet til arbeidet med ferjefri vei 

mellom Trondheim og Kristiansand. En så seg tjent med et politisk samarbeid mellom 

de den gang fire fylkene med fjordkrysninger på E39. 

 

Status per i dag er at ferjefri E39 ikke er blitt prioritert i Nasjonal transportplan (NTP) 

2025 – 2036. På bakgrunn av dette vedtok Vestlandsrådet i møte 10. september 

2024 (sak 22/24) at Vestlandsrådet skulle styrke sitt engasjement for ferjefri E39. 

 

Et av tiltakene for å styrke Vestlandsrådet sitt engasjement for ferjefri E39, var at det i 

mars/april 2025 skulle arrangeres en ferjefri E39 konferanse i regi av Vestlandsrådet. 

Møre og Romsdal fylkeskommune har tatt på seg ansvaret for ferjefri E39 

konferansen. 

 

Problemstilling 

Løfte ferjefri E39, slik at den blir relevant igjen. 

 

Saksopplysninger 

Da Vestlandsrådet vedtok å styrke sitt engasjement for ferjefri E39 (sak 22/24 i 

Vestlandsrådsmøte 10. september 2024), ga Vestlandsrådet samtidig arbeidsutvalget 

mandat til å initiere, og å beslutte videre satsinger, herunder; 

- Etablering av en arbeidsgruppe 

- Bestemme eventuell konferanse, innhold, deltakere og opplegg 

- Vurdere behov for å kjøpe utredninger eksternt med henhold til ringvirkninger 

og annet. 

Arbeidsutvalget vedtok i møte 09. oktober 2024, sak 23/24 at Vestlandsrådets leder, 

med støtte fra administrasjonen skulle utarbeide konkret forslag til; 

- Arbeidsgruppe (mandat og sammensetning) 

- Konferanse (sted, tid/dato, arbeidstittel og program) 
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Forslagene skulle legges fram for arbeidsutvalget for endelig vedtak snarest. 

 

I møte i arbeidsutvalget 24. januar 2025, ble det enighet om at det er viktig å ha tid til 

å få satt sammen en god og relevant konferanse som tar for seg helheten med ferjefri 

E39. Dato for ferjefri E39 konferansen ble dermed satt til torsdag 12. juni 2025, og 

det var enighet i arbeidsutvalget om at den blir arrangert i Bergen. 

Torsdag 12. juni 2025 var foreslått som møtedato i Vestlandsrådet (sak 03/25 i 

Vestlandsrådet 28. januar 2025). Valg av denne datoen for ferjefri E39 konferansen, 

fører til at ny alternativ møteplan blir lagt fram for Vestlandsrådet for vedtak i møte 

den 28. januar 2025. 

 

Følgende alternativ møteplan legges fram for vedtak; 

Møte Dato Sted Tid 

1 Tirsdag 28. januar 2025 – vedtatt 
2024 

Haugesund 10.00 - 15.00 

2 Onsdag 11. juni Bergen ettermiddag/kveld 

3 Torsdag 4. september digitalt 09.00 - 12.00 

4 Torsdag 13. november Stavanger 10.00 - 15.00 

 

Følgende arrangementsplan ble vedtatt i 2024. 

Arrangement Dato Sted Tid 

Rekruttering til maritime fag, 
konferanse 

22. januar Haugesund 10.00 
16.00 

Ferjefri E39, 
konferanse 

12. juni Bergen ikke avklart 

Arendalsuka, 
2/3 arrangement 

11. – 15. august Arendal ikke avklart 
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Fylkesdirektørens vurderinger 

Ferjefri 39 er en viktig sak å få løftet for Vestlandsrådet. Den planlagte konferansen 

vil kunne bidra til å få opp interessen for ferjefri E39 saken, og å gjøre den mer 

relevant. 

For å få satt ferjefri E39 høyt på dagsordenen, så er det positivt at konferansen blir 

arrangert i relativt god tid før stortingsvalget 2025. 

 

 

 

Konklusjon 

Fylkesordfører Anders Riise i Møre og Romsdal fylkeskommune som ledet 

Vestlandsrådet i 2024, gir en muntlig presentasjon av status på arbeidet med ferjefri 

E39 konferansen, og legger fram skisse til en arbeidsgruppe. 

 

 

 

Dette dokumentet er elektronisk godkjent. 

 


